

# TGS - Referat Skabelon

**Udvalg:** Bestyrelse møde

**Referent:** Majbritt Fallesen

**Dato:** 21032017

**Tilstedeværende:** Kenneth (KC), Torben (TW), Majbritt (MF), Per (PL), Jesper (JS), Brian (BA), Lars Bjerre (LB), Morten Olsen (MO), Mona Madsen (MM)

**Fraværende:**  
Peter(PH)

Dagsordenspunkt	Konklusion	Ansvarlig	Deadline
1) Godkendelse af referat.	Godkendt		
2) Økonomi – budget 2016/17 v /Flemming Stahl	Flemming gennemgik budgetoverholdelse for de første 5 måneder. Budgettet overholdes.		
3) Fremtidsplaner for banen v/ Per Laursen	Drøftelse af metersystem frem for farvede tees. Teste tee-steder, udsender spørgeskema efterflg. Generel snak om sæsonlængde og 9 hulsbanen i vinterperiode. PL kommer med oplæg	PL	
4) Opdateringer fra udvalgsansvarlige	<p>Turneringsudvalg Regionsgolf – 3 hold skal trækkes. Der spilles i flg. rækker: C, D og veteran-elite. Åbningsturnering 9. april</p> <p>Baneudvalg Afholdt åbent møde vedr. hvad der sker på banen. Skilt på drivingrange – er det på vej?</p> <p>Begynderudvalg Program er planlagt. Fællestræning for begyndere 1 time om ugen.</p> <p>Juniorudvalg Sæsonplanlægning er ved at være på plads. Shortgame: udsendt til medlemmerne om der er nogen der</p>	LB       BA	

<p>5) Opdatering fra kontoret</p>	<p>melder sig til hjælpe med den aktivitet. Bestyrelsen besluttede kontingent for juniorer 0-12 år 750 kr.</p> <p>Sponsorudvalg Intet nyt</p> <p>Klublivsudvalg Møde har været afholdt. Fyraftensgolf planlægges.</p> <p>Revidering af kompetencer i de forskellige udvalg tages op så de kan blive ajourført. Opdatering og oprettelse af dropbox</p> <p>Starterhus skal besættes fra 8-13. Bestyrelsen melder ind til kontoret hvilke dage de kan. Hjemmeside opdateres.</p>	<p>BA</p> <p>BA</p>	
<p>6) Opdatering fra greenkeeperen</p>	<p>Gang i arbejdet. Dræning osv.</p>	<p>JS</p>	
<p>7) Evt.</p>	<p>Måtter på drivingrange? BA har haft fat i HJ Huse – afventer. Samspilsaftale – afventer stadig.</p>	<p>BA</p>	
<p>8) Næste møde</p>	<p>Forretningsudvalg planlægger et møde med restauratøren. Punkter til næste møde: Greenfee 2018 Billeder til hjemmeside tages snart. Kompetencer – udvalg.</p> <p>Næste møde den 20/4 kl. 18 Mødet den 16/5 flyttes til den 23/5</p>	<p>TW</p>	

Kenneth Christensen  
Formand

Torben Wissing  
Næstformand

Peter Helweg

Per Laursen

Majbritt Fallesen

Morten Olsen

Lars Bjerre

Mona Madsen  
Suppleant